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[Kirkegaard.] 
J)er er nemlig en ting, som vi bør huske, 
men som mange gange glemmes i den 
홢offentlige debat, og det er, at det er uden 
fornuftig mening at kræve tilskud af staten 
til  både dette og hint og samtidig kræve 
,små skatter. Der er en forbindelse mellem 
de to ting, og begge dele kan anstændigvis 
ikke kræves i samme åndedræt. Jeg er dog 
tilbøjelig til at tro, at vi har fundet en for- 
nuftig ordning, hvad angår de 200 000 kr., 
.som der her er tale om. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget 
,'vedtoges enstemmigt med 154 stemmer; 2 
medlemmer tilkendegav, at de hverken 
stemte for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive 
tilstillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredie behandling af forslag til lov om 
,ændring i lov om afgift af motorkøretøjer 
m. v. og lov om afgift af benzin. 

(Anden behandling findes i tidenden sp. 
,,3765). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Holmberg: Ved lovforslagets første be- 
handling gjorde jeg opmærksom på, at der 
'enkelte steder havde været politisager i an- 
ledning af, at traktorer fra maskinstationer 
-kørte med belæssede gødningsspredere på 
offentlig vej. Vi ønskede dette forhold æn- 
dret. Det viste sig imidlertid under ud- 
valgsbehandlingen, at det var et område, 
.som hørte ind under færdselsloven, og ju- 
stitsministeren udtalte ved anden behand- 
ling, at han ville undersøge, om det even- 
tuelt kunne klarlægges ved udsendelse af 
홢en cirkulærskrivelse. Jeg vil gerne spørge 
den højtærede minister, om hans overvej- 
-eiser vedrørende dette er tilendebragt. Vi 
er tilfredse, hvis det bliver tilladt uindregi- 
.strerede traktorer at køre med belæssede 

gødningsspredere, og vi tænker herved på. 
gødning, der køres fra gårdene ud på mar- 
kerne, selvom traktorerne kører på offentlig 
vej. 

. Justitsministeren (Hans Hækkerup): Det 
spørgsmål, det ærede medlem rejser, inde- 
bærer en begrænsning i forhold til det, jeg 
havde opfattet ved forslagets anden be- 
handling, og jeg regner med, at vi kan løse 
problemet i overensstemmelse med det 
ærede medlems ønske. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 155 stemmer; 2 
medlemmer tilkendegav, at de hverken 
stemte for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredie behandling af forslag til norme- 
ringslov for finansåret 1956-57. 

(Anden behandling findes i tidenden sp. 
3767). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Baagø-Hansen: Udvalget indstiller en- 
stemmigt lovforslaget til vedtagelse i den 
affattelse, det har fået ved anden behand- 
ling. 

Jeg må dog gøre opmærksom på, at der i 
lovforslaget under afdeling 26 har indsneget 
sig en trykfejl, idet der under nr. 406 står, 
at 홢der tillægges rektorerne for statens kost- 
skoler i Birkerød, Ringsted og Tarm hver 
et bestillingstillæg på 1800 kr. årligt." 
Staten har som bekendt ingen kostskole i 
Ringsted, men der skal stå 홢Rungsted". 
Jeg håber, at dette kan rettes, og at der ikke 
skal foretages ekstra i den anledning. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Formanden: Afstemningen sker under den 
forudsætning, at den omtalte trykfejl rettes, 
således at 홢Ringsted" ændres til: 홢Rungsted". 


